
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 81. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 czerwca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W lipcu ub. r. w Wałczu odbyła się konferencja na temat budowy drogi S10. Ze strony przedstawiciela 

wojewody zachodniopomorskiego padły zapewnienia, że inwestycja jest bardzo ważna dla rządu RP. 

Proszę o informacje, na jakim etapie są przygotowania do jej realizacji. Czy są prowadzone konsultacje 

z samorządami w zakresie jej przebiegu oraz budowy węzłów drogowych na terenie poszczególnych gmin, ze 

szczególnym uwzględnieniem województwa zachodniopomorskiego? 

Proszę o informacje, czy, a jeśli tak, to jakie rozwiązania mające na celu dbanie o środowisko naturalne 

planuje inwestor przy budowie S10. Czy w trakcie projektowania będą uwzględnione potrzeby jednostek 

wojskowych położonych wzdłuż drogi i dojazdu na poligony? 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


